
 

   

 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 6. 2. 2024 

10:00, sídlo ČF, Lomnického 1705/5, 140 00  Praha 4 

Přítomni: J. Diblík, J. Jakoubek, J. Třískala (osobně); T. Hruška, P. Neumaier, L. Grundler (online);  

Omluveni: L. Dolejš, T. Faltejsek, B. Chromek, P. Jindra; 

Hosté: L. Mecerová, Z. Svobodová 

 

 

1. Důležité body z jednání celostátního VV 

Byly představeny body projednávané na lednovém VV: akční list práce s mládeží, informace i prioritizaci 

sportů NSA (florbal se dle bodového hodnocení sportů nachází v horní polovině), dotace NSA (poprvé žádost 

podávaná elektronicky, potýkáme se s technickými problémy); setkání hejtmanů v krajích; cíle MS 2025; 

návrh činnosti rozhodčích a delegátů (řešilo i s hejtmany, k návrhu bylo mnoho připomínek, po jednání KRD 

bude předložen aktualizovaný návrh s možností připomínkování); návrh systému celostátních soutěží –

dorostenecká liga. 

 

 

2. Informace z oblasti trenérského vzdělávání (licence A, atd.) 

J. Třískala informoval, že 13.2. během finále poháru proběhne nadstavbový seminář, workshop pro trenéry 

reprezentace a KTM s možností sledování zápasů. Pro trenéry bylo za tímto účelem vyčleněno 100 vstupenek. 

Školení a semináře – koordinátoři vzdělávání J. Čížek a V. Paul jsou k dispozici, pokud někdo potřebuje školení 

či seminář na míru nebo nad rámec běžného plánu. 

Licence A – prozatím bez připomínek, členové KVM mají nadále možnost se k návrhu vyjádřit. 

 

3. Důvodová zpráva – zrušení MČR starších žáků 

Na jednání KVM v září 2023 bylo rozhodnuto o zrušení MČR starších žáků od roku 2025. Hlavní důvody pro 

zrušení jsou následující: princip MČR koliduje s českou cestou (snaha o rozvoj hráčů, nikoli soupeření a tlak na 

výsledky); pro kategorii U14 a U15 se pořádají Young star víkendy, v jejichž rámci se sleduje kondice hráčů; 

úspěšnost KTM (v reprezentačním týmu MU19 jsou teď převážně hráči, kteří prošli KTM) ukazuje, že česká 

cesta je správná; u starších žáků nepotřebujeme, aby se kluby poměřovaly, vede to pak k odlivu hráčů. 

 

Poznámka: Výsledky ze st. žáků určují nasazení v dorostenecké lize. Při zrušení MČR je toto nutno zohlednit 

v novém způsobu nasazování. 

 

Úkol: na příštím jednání představit draft důvodové zprávy, připraví Z. Svobodová a J. Jakoubek. 

 

 



 

   

 

4. MČR 2024 – Ticketing 

Pořadatel MČR vznesl návrh na zpoplatnění vstupu na zápasy MČR. Na žádném předchozím MČR vstup 

zpoplatněn nebyl, ani to nevyžadují propozice, zároveň vítězný pořadatel nenavrhoval zpoplatnění vstupu ani 

při přihlášení do výběrového řízení. Mezi členy KVM panuje shoda, že vstup by neměl být zpoplatněn pro 

osoby mladší 18 let. Téma bude ještě projednáno v rámci ČF. 

 

5. Šíře realizačního týmu ODM 

Členové KVM představili možnosti svých regionů ohledně financování účasti 3. člena realizačního týmu: OL a 

MS – kraj účast 3. člena platit nechce; ÚL a LB – zaplatí částečně, pokryje cca 50% nákladů; PH a SČ – při 

projednání byla účast 3. člena zamítnuta, ale bude se ještě jednou řešit na jednání 6.2.; KV a PL – kraj náklady 

na účast 3 člena pokryje; KH a PA – kraj by souhlasil s rozšířením RT, ale finance pravděpodobně nesežene, 

takže s účastí spíše nepočítá. 

 

Úkol: L. Mecerová sežene postoj i od chybějících zástupců (kraj Vysočina a JČ, kraj JM a ZL). Následně bude 

téma uzavřeno offline v Teams. 

Doplnění po schůzce: JM a ZL 3. člena RT může zaplatit; VY a JČ taktéž. 

 

 

6. Schválení nového člena RT MU19 – fyzio Anna Řezníčková (dříve Válková) 

Z. Svobodová zdůvodnila žádost o schválení (staro)nového člena RT MU19. Tým má k dispozici 2 

fyzioterapeuty, kteří se na akcích střídají, WFC se pak účastní oba. Současnou dvojici tvoří Vojtěch Typl a Anna 

Řezníčková (dříve Válková). 

Návrh byl schválen. 

 

7. ČOV – Odznak všestrannosti 

• O odznaku | Získáte odznak všestrannosti? (olympijskyviceboj.cz) 

• Propagace florbalu na krajských kolech 

• Disciplíny a soutěžní model 

• Osobnosti ČOV na krajských kolech ČEPS 

• Další možnosti spolupráce 

 

J. Třískala představil možnosti spolupráce s ČOV ohledně Odznaku všestrannosti, který je učen pro žáky 1. 

stupně základních škol. Disciplíny se pro třídy různých ročníků mohou lišit. ČOV nabízí účast zajímavých 

osobností, aktivita může vést k propagaci florbalu v méně vyspělých regionech, měsíční newsletter skýtá 

možnost propagace ČEPS Cupu. Podmínkou účasti není plošné zavedení, ČF by mohl zvolit regiony dle vlastních 

potřeb. 

 

Úkol pro členy KVM: probrat možnosti v regionech. Výstup bude diskutován na dalším jednání. 

 

8. 4+1 mladší žáci 

Bod je přesunut na příští jednání. Z Finska máme k dispozici materiál k diskuzi, již se řešila velikost hřiště, 

možné vhodné haly, téma rozhodčích apod. Informace může poskytnout V. Paul. 

 

https://www.olympijskyviceboj.cz/verejny-odznak-vsestrannosti/o-odznaku


 

   

 

9. Mapka 1. ligy dorostenců podle nového rozložení 

Byla představena simulace 1. ligy dorostenců dle nového systému pro příští sezónu. Členové KVM vyjádřili 

několik připomínek k navrženému systému, týkající se následujících témat: 

- celkový počet týmů – jsme schopni zabezpečit 60 kvalitních týmů a stejné množství trenérů?, 

- nevhodnost rozdělení do dvou stejně početných skupin západ a východ a s tím spojené dlouhé dojezdové 

vzdálenosti pro nejzápadněji situované týmy východní skupiny, 

- snížení množství kvalitních konfrontací pro pražské týmy na základě toho, že některé z pražských celků budou 

ve skupině východ, 

- KVM jako garant mládežnického florbalu by měla být více zapojena do diskuze o podobě mládežnických 

soutěží, 

- jaký je cíl navrhované změny? Nový návrh vychází z připomínek některých klubů, že se složení jejich skupin 

dlouhodobě příliš nemění a potkávají se s totožnými soupeři; zároveň zohledňuje organizační náročnost 

pořádání zápasů a prestiž soutěže, která klubům přináší dotace od měst a regionů, a snaží se o větší 

vyrovnanost zápasů, 

- je navrhovaná změna v souladu s českou cestou? 

Téma bude ještě řešeno s předsedou KVM a ředitelem soutěží Z. Mlčouškem. 

 

 

10. Témata členů KVM k řešení – diskuze 

Byla diskutována kvalita regionální soutěže starších žáků. Regiony si nastavují herní systém samy a v tomto 

ohledu se žádná změna nechystá. 

T. Hruška se dotazoval na postupový klíč MČR starších žáků. L. Mecerová do skupiny zašle předpis s počtem 

postupujících z jednotlivých regionů. 

J. Diblík poděkoval za práci a přístup k ženské složce v regionech. 

 

 

11. Závěr jednání 

Dalšího jednání se uskuteční 5. března v čase 10 – 12 v sídle ČF. 


